

World class chamber music and recitals
世界級室內樂及獨奏音樂會

柴可夫斯基國際音樂比賽大提琴金獎得主

哈特拿沙揚

諾琳·寶羅拉鋼琴伴奏

**Tchaikovsky Competition
Gold Medal Winner**

Narek Hakhnazaryan, Cello

With Noreen Polera, Piano

HK DEBUT!
香港首演

“This cellist is without a doubt a major presence
on the international stage.”-*The Strad*

10 May 2016

Tuesday 星期二 (8pm)

Concert Hall,
Hong Kong City Hall
香港大會堂音樂廳

\$480/\$280/\$180/\$80

PR Partner



FLEISHMANHILLARD

Media Partner



WWW.FRENCHMAY.COM

For various discounts & concert details, please visit
查詢購票優惠及音樂會詳情，請瀏覽

www.pphk.org

Tchaikovsky Competition Gold Medal Winner Narek Hakhnazaryan, Cello

With Noreen Polera, Piano

柴可夫斯基國際音樂比賽大提琴金獎得主

哈特拿沙揚

諾琳·寶羅拉鋼琴伴奏

“Here is a musician on the fast track, and deservedly so.” *Boston Globe*
「他是以超凡實力快速冒起的音樂家。」 *《波士頓環球》*



About Narek Hakhnazaryan

Hailed as “a seasoned phenomenon” (Washington Post), Narek Hakhnazaryan is recognised world-wide as one of the finest cellists of his generation. Since winning the Cello Gold Medal at the XIV International Tchaikovsky Competition in 2011, he has forged strong relationships across the globe with orchestras such as the Mariinsky Orchestra, Seoul Philharmonic, and the London Philharmonic. Narek was selected to the prestigious 2014 BBC New Generation Artists Scheme, and his performances are broadcast regularly on BBC Radio 3.

All French Programme

FAURÉ	Élégie, Op.24
DEBUSSY	Cello Sonata in D minor, L. 135
MASSNET	Meditation de Thaïs
FAURÉ	Papillon, Op.77
SAINT-SAËNS	Allegro appassionato, Op.43
FAURÉ	3 Songs, Op.7 Après un rêve (No.1)
FRANCK	Sonata in A major

About Premiere Performances

Premiere Performances brings the world's best performers of recitals and chamber music to Hong Kong. Our world class recitals, chamber music festival, outreach/education programmes and school concerts are distinguished by our drive to present the best to every audience and to make live music accessible to all. Premiere Performances was founded in 2007 and is a registered charity.

Internet Booking 網上購票

www.urbtix.hk / www.pphk.org

Credit Card Telephone Booking 信用卡電話購票

2111 5999

To enjoy exclusive offers and receive special benefits, email:
享受獨家優惠，請即電郵致：ticketing@pphk.org

關於哈特拿沙揚

被華盛頓郵報譽為「曠世奇才」，哈特拿沙揚被公認其世代中最好的世界級大提琴手之一。自2011年贏得第十四屆柴可夫斯基國際音樂比賽大提琴金獎後，他不斷跟世界各地樂團緊密合作，當中包括有馬林斯基樂團、韓國首爾愛樂及倫敦愛樂。哈特拿沙揚於2014年，更被選入知名的英國BBC新世代藝術家計劃，而他的演出也恆常於英國BBC電台第三台播放。

全法國作曲家曲目

佛瑞	悲歌，作品24
德布西	D小調大提琴奏鳴曲
馬斯奈	沉思曲
佛瑞	蝴蝶，作品77
聖桑	熱情的快板，作品43
佛瑞	三首歌 - 夢醒時分，作品7，第一首
法朗克	A大調奏鳴曲

關於飛躍演奏香港

飛躍演奏香港為本地帶來環球頂尖音樂家，呈獻國際級室內樂和獨奏音樂會、室內樂音樂節、外展及教育活動和校園室內樂計劃等，我們致力讓所有人都可以親身感受優質的現場音樂演奏。飛躍演奏香港於2007年成立，是註冊慈善團體。

Ticketing Enquiries 票務查詢

3761 6661

Programme Enquiries 節目查詢

9545 6851 / info@pphk.org



Premiere Performances of Hong Kong



Swiss-Chinese Rising Star Pianist

Louis
Schwizgebel

瑞士華裔鋼琴新星 王思韻

25 April 2016

Monday 星期一 (8pm)

Concert Hall, Hong Kong City Hall

A fundraising concert for the
Society for the Promotion of Hospice Care.
本音樂會為善寧會籌款。



Pre-eminent British Pianist

Stephen
Hough

超凡卓越的英國鋼琴家 霍夫

30 May 2016

Monday 星期一 (8pm)

Concert Hall, Hong Kong City Hall

